
Α Π Ο Σ Π Α Σ Μ Α 
Από το υπ’ αριθ. 10/2013 πρακτικό συνεδρίασης  
του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας 

 
Αρ. απόφ. 235/2013                                                      

Π ε ρ ί λ η ψ η 
Έγκριση της αριθ. 58/2013 απόφασης της Δ.Ε.Υ.Α. 
Βέροιας, περί της τιμολογιακής πολιτικής για τις 
Τοπικές και Δημοτικές κοινότητες Δ.Βέροιας. 

 
         Σήμερα 29 Απριλίου του έτους 2013 ημέρα της εβδομάδας Μ.Δευτέρα και ώρα 14:00 συνήλθε 
σε τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο στην αίθουσα συνεδριάσεων του Δημοτικού 
Συμβουλίου Βέροιας, Μητροπόλεως 46, στο Δημαρχείο, ύστερα από την με ημερομηνία 25-4-2013 
γραπτή πρόσκληση του Προέδρου που δόθηκε σ’ όλους τους Συμβούλους, τους Προέδρους 
Δημοτικών & Τοπικών Κοινοτήτων, τους Εκπροσώπους Τοπικών Κοινοτήτων, τον Πρόεδρο του 
Τοπικού Συμβουλίου Νέων και στην Δήμαρχο, σύμφωνα με τις διατάξεις του άρθρου 67 του Ν. 
3852/2010 και του άρθρου 7 του Ν. 3443/2006. 
          Αφού διαπιστώθηκε  ότι παραβρίσκεται η Δήμαρχος και ότι υπάρχει νόμιμη απαρτία, αφού επί 
συνόλου 41 μελών βρέθηκαν παρόντα  30 μέλη: 

                  Παρόντες                                                                                           Απόντες 
1)Δ. Δάσκαλος, 2)Μ. Σουμελίδης, 3)Θ. Θεοδωρίδης, 
4)Γ.Μιχαηλίδης, 5)Ν. Τσιαμήτρος, 6)Β. Σταυροπούλου-
Μπακαμτζόγλου, 7)Π. Παυλίδης, 8)Τ. Χατζηαθανασίου, 
9)Θ.Αγγελίνας, 10)Λ. Πουλασουχίδης, 11)Κ. Βοργιαζίδης, 
12)Ν.Μωυσιάδης, 13)Χ. Κούτρας, 14)Ν. Μαυροκεφαλίδης, 
15)Χ.Γαϊτάνου, 16)Α. Καγκελίδης, 17)Μ.Παπαϊωάννου, 
18)Θ.Κορωνάς, 19)Β. Παπαδόπουλος, 20)Λ.Τσαβδαρίδης, 
21)Α.Νεστορόπουλος, 22)Α. Βασιάδης, 23)Β.Γιαννουλάκης, 
24)Χ.Τσιούντας, 25)Ε. Γουναράς, 26)Κ. Παναγιωτίδης, 27)Δ.Γκέκα, 
28)Ι. Σοφρόνωφ, 29)Γ. Μελιόπουλος, 30)Ι.Αγγέλογλου. 

Α. Λαζαρίδης, Ε.Αρχοντάκη, 
Π.Τσαπαρόπουλος, Κ.Συμεωνίδης, 
Γ.Κάκαρης, Κ.Κουτσαντάς, 
Α.Γκαμπέσης, Κ. Κοστογλίδου, 
Γ.Σουμπέκας, Α.Παπαδόπουλος, 
Σ.Κουμτσίδης 

Παρόντες πρόεδροι Δημ. & Τοπ. Κοινοτήτων                                              Απών Πρόεδρος 
         & Εκπρόσωποι Τοπ. Κοινοτήτων                                                               Τ.Σ. Νέων 

Σ.Ασλάνογλου, Ι. Λιάτσιου, Ι. Παπαδόπουλος, Ν. Αγγέλου Κ.Καπανίδης 
Απόντες πρόεδροι Δημ. & Τοπ. Κοινοτήτων 
& Εκπρόσωποι Τοπ. Κοινοτήτων 

Δ. Κουλουριώτης, Χ. Δουλγερίδου, Θ. Σούλας, Σ. Κρομμύδας, Ε. Εμμανουηλίδης, Η.Σοφιανίδης,  Σ. Μισοκέφαλος, 
Α.Βοργιαζίδου, Α. Πέτρου, Ε. Κελεσίδης, Α. Κακαγιάννης, Α.Ορφανίδου, Η. Μπατσαράς, Σ. Ρίσσου, Γ. Οικονόμου, 
Ι.Χειμώνας, Κ. Νένος, Χ. Τσανασίδης, Ι. Καπετανίδης, Π. Ποταμόπουλος, Π. Πιτούλιας, Κ. Τζήμας, Μ. Λαμπριανίδης, 
Μ.Τέτος. 
Σημείωση: 1) Κατά την προ ημερησίας διάταξης συζήτηση Προσήλθε ο κ.Β.Σταυροπούλου και αποχώρησε ο κ.Α.Βασιάδης. 
2) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 225/2013 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Κ.Παναγιωτίδης, Ε.Γουναράς. 
3) Κατά τη συζήτηση του πρακτικού μεταξύ των υπ’ αριθ. 225 και 226/2013 αποφάσεων προσήλθε ο κ.Κ.Παναγιωτίδης. 
4)  Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 226/2013 απόφασης προσήλθε ο κ.Ε.Γουναράς. 
5) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 229/2013 απόφασης προσήλθε ο κ.Λ.Τσαβδαρίδης και αποχώρησαν οι κ.κ. Θ.Θεοδωρίδης, 
Μ.Σουμελίδης. 
6)  Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 230/2013 απόφασης αποχώρησε ο κ.Τ.Χατζηαθανασίου. 
7) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 231/2013 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Χ.Κούτρας, Δ.Δάσκαλος, Β.Παπαδόπουλος, 
Χ.Τσιούντας. 
8) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 232/2013 απόφασης προσήλθαν οι κ.κ. Χ.Κούτρας, Δ.Δάσκαλος, Β.Παπαδόπουλος. 
9) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 233/2013 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Κ.Παναγιωτίδης, Ι.Σοφρόνωφ, Γ.Μελιόπουλος, 
Ε.Γουναράς, Χ.Γαϊτάνου. 
10) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 234/2013 απόφασης προσήλθαν οι κ.κ. Κ.Παναγιωτίδης, Ι.Σοφρόνωφ, Γ.Μελιόπουλος, 
Ε.Γουναράς. 
11) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 236/2013 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Ν.Μωυσιάδης, Γ.Μελιόπουλος, Ι.Σοφρόνωφ, 
Ι.Αγγέλογλου. 
12) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 237/2013 απόφασης προσήλθαν οι κ.κ. Ν.Μωυσιάδης, Γ.Μελιόπουλος, Ι.Σοφρόνωφ, 
Ι.Αγγέλογλου. 
13) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 238/2013 απόφασης αποχώρησε ο κ. Ι.Αγγέλογλου. 
14) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 239/2013 απόφασης αποχώρησε η κ. Β.Σταυροπούλου. 
15) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 242/2013 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Γ.Μελιόπουλος, Ι.Σοφρόνωφ, Ε.Γουναράς, Δ.Γκέκα. 
16) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 255/2013 απόφασης Προσήλθε ο κ.Ε.Γουναράς. 



Πρόεδρος: Θα επιθυμούσα, αν είναι δυνατόν, να προτάξουμε το θέμα που έχει σχέση 
με την έγκριση της αριθ. 58/2013 απόφασης της Δ.Ε.Υ.Α. Βέροιας, καθώς είναι παρών στη 
σημερινή συνεδρίαση ο Διευθυντής της Δ.Ε.Υ.Α. Βέροιας, κ. Θωμάς Αχτσής. 

Συμφωνεί το σώμα; 
Μέλη: Ναι.   
Στη συνέχεια, αφού δέχθηκε το συμβούλιο να προταχθεί το 7ο θέμα του 5ου  

θέματος της ημερήσιας διάταξης,  ο Πρόεδρος εισηγούμενος το θέμα έθεσε υπόψη του 
συμβουλίου το από 12-4-2013 εισηγητικό σημείωμα της Δημάρχου Χαρίκλειας 
Ουσουλτζόγλου-Γεωργιάδη, που έχει ως εξής 

Με την αριθ. 148/21-3-2011  (ΦΕΚ 1272Β΄/16-6-2011) απόφαση του Δημοτικού 
Συμβουλίου Βέροιας, που βρέθηκε νόμιμη με την αριθ. 3244/20-4-11 όμοια του 
Γ.Γ.Α.Δ.Μ.-Θ., αποφασίσθηκε η τροπ/ση της συστατικής πράξης (με εκ νέου σύσταση) της 
ενιαίας επιχείρησης με την επωνυμία «Δημοτική Επιχείρηση Ύδρευσης & Αποχέτευσης 
Βέροιας «Δ.Ε.Υ.Α.Β.». 

Το Διοικητικό Συμβούλιο της Δημοτικής Επιχείρησης Ύδρευσης Αποχέτευσης 
(Δ.Ε.Υ.Α.) Βέροιας με την αριθ. 58/2013 απόφασή του ενέκρινε την τιμολογιακή πολιτική 
Δημοτικών Διαμερισμάτων Δήμου Βέροιας. 

Με τις διατάξεις του Ν. 1069/80 (ΦΕΚ 191Α΄/23-8-80) «Περί κινήτρων δια την 
Ιδρυσιν Επιχειρήσεων Υδρεύσεως και Αποχετεύσεως», όπως αυτές ισχύουν, προβλέπεται 
ότι: 

Άρθρο 25: Τιμολόγια. 1. "Με απόφαση του διοικητικού συμβουλίου που εγκρίνεται 
από το οικείο δημοτικό ή κοινοτικό συμβούλιο καθορίζονται χωριστά τιμολόγια για την 
υπηρεσία υδρεύσεως και αποχετεύσεως" (αντικ. της παρ. 1 από την παρ. 11 του άρθρου 6 του 
Ν. 2307/95, ΦΕΚ-113 Α'). 

2. Τα εκ των τελών των υπηρεσιών υδρεύσεως και αποχετεύσεως έσοδα δέον 
υποχρεωτικώς να καλύπτουν τας αναγκαίας δαπάνας προσωπικού, λειτουργίας και 
συντηρήσεως των δικτύων, αποσβέσεις παγίων εγκαταστάσεων και τοκοχρεωλυσίων 
συναφθέντων δανείων. 

3. "Τα έσοδα από τα τέλη επιτρέπεται να υπερβαίνουν τις δαπάνες της προηγουμένης 
παραγράφου για την εκτέλεση έργων σύμφωνα με το σκοπό της επιχείρησης μετά την πάροδο 
της δεκαετίας, όπως αναγράφεται στο άρθρο 11 και 12 του νόμου αυτού. Το ποσοστό 
καθορίζεται με απόφαση του Διοικητικού Συμβουλίου, που εγκρίνεται από το οικείο δημοτικό 
ή κοινοτικό συμβούλιο" (αντικ. της παρ. 3 από την παρ. 11 του άρθρου 6 του Ν. 2307/95, 
ΦΕΚ-113 Α'). 

"Άρθρο 26, Διαφοροποίηση τελών: Με απόφαση του διοικητικού συμβουλίου, η 
οποία εγκρίνεται από το οικείο δημοτικό ή κοινοτικό συμβούλιο μπορεί : 

α) να καθορίζεται ειδικό τιμολόγιο ύδρευσης και αποχέτευσης για τους κατοίκους των 
δήμων ή κοινοτήτων ή συνοικισμών αυτών που μετέχουν στην επιχείρηση οι οποίοι 
εξυπηρετούνται με δικό τους δίκτυο ανεξάρτητο από το ενιαίο δίκτυο της επιχείρησης και  

β) να θεσπίζονται διαφορετικά τιμολόγια κατά περιοχές ανάλογα με τα εκτελούμενα 
έργα ή με το κόστος λειτουργίας των εγκαστάσεων της περιοχής" (αντικ. του άρθρου 26 από 
την παρ. 12 του άρθρου 6 του Ν. 2307/95, ΦΕΚ-113 Α'). 

Ύστερα από τα παραπάνω παρακαλείται το συμβούλιο για την έγκριση ή μη της υπ’ 
αριθ. 58/13 απόφασης του δ/κού συμβουλίου της παραπάνω επιχείρησης.   

      Και κάλεσε το συμβούλιο ν’ αποφασίσει σχετικά. 
 Μωυσιάδης: Στους οικισμούς Λαζοχωρίου, Ταγαροχωρίου και Μέσης ακολουθείται 

η τιμολογιακή πολιτική που ισχύει για τους κατοίκους της Βέροιας ή αυτή των υπολοίπων 
χωριών του Δήμου; 

Ας ξεκαθαρίσει το τοπίο, γιατί αυτή τη στιγμή πληρώνουν, όσο πληρώνουν κι οι 
κάτοικοι της Βέροιας. 

Αχτσής: Στους οικισμούς Λαζοχωρίου, Ταγαροχωρίου και Μέσης ισχύει το ίδιο 
τιμολόγιο με τη Βέροια, διότι έχουν εγκατασταθεί υδρόμετρα. Στα υπόλοιπα χωριά 
ξεκινήσαμε να εγκαθιστούμε υδρόμετρα, χωρίς να καταφέρουμε μέχρι τώρα να το 
ολοκληρώσουμε, γιατί υπήρξαν και αντιδράσεις σε κάποια χωριά. 



Νομίζω ότι αυτή η απόφαση θα βοηθήσει και στην ωρίμανση αυτού του μέτρου που 
θέλουμε να πετύχουμε στη ΔΕΥΑΒ, που είναι το πιο σωστό και δίκαιο. 

Δάσκαλος: Βέβαια αν υπήρχε η δυνατότητα να χρηματοδοτηθεί το έργο 
εγκατάστασης υδρομέτρων θα ήταν καλύτερα.  

Πάντως κάνουμε αυτή τη στιγμή σε ένα δρόμο εγκατάσταση πιλοτικά υδρομέτρων 
νέας γενιάς, από τα οποία παίρνουμε ενδείξεις ασύρματα. 

Προσπαθούμε να βρούμε τρόπους χρηματοδότησης για να αλλάξουμε τα υδρόμετρα 
σε όλο το Δήμο. Το κόστος του έργου υπερβαίνει τα 4.000.000€. 

Σοφρόνωφ: Πρόεδρε, η τοποθέτησή μας θα είναι πολιτική, όπως πάντα. 
Για εμάς, το νερό δε μπορεί να θεωρηθεί εμπόρευμα, γι’ αυτό είχαμε πει ότι δεν 

πρέπει να υπάρχουν Δημοτικές Επιχειρήσεις. 
Όλα θα πρέπει να είναι ενταγμένα στους ΟΤΑ, με μόνιμο προσωπικό, για να μην 

καταλήγουμε σήμερα να κλαίμε για την ΚΕΠΑ, το ΚΑΠΑ, το ΔΗΠΕΘΕ και δεν ξέρω αν θα 
κλάψουμε και για το ξεπούλημα της ΔΕΥΑΒ, όπως γίνεται με αντίστοιχες επιχειρήσεις στη 
Θεσ/κη και την Αθήνα.  

Επειδή επικαλείται το εισηγητικό την ισονομία, εμείς λέμε, γιατί η ισονομία να είναι 
προς τα πάνω κι όχι προς τα κάτω.  

Όταν θα τελειώσει η τοποθέτηση των υδρομέτρων θα έχουμε ακόμη μεγαλύτερες 
αυξήσεις. Σήμερα έχουμε σε κάποιους διπλασιασμό και τριπλασιασμό των τελών κι όταν θα 
μπουν τα υδρόμετρα, θα έχουμε ακόμη μεγαλύτερες αυξήσεις. 

Εμείς λέμε όχι στα ιδιωτικοοικονομικά κριτήρια λειτουργίας επιχειρήσεων που 
εμπορεύονται το νερό, θα καταψηφίσουμε το θέμα αυτό και ζητούμε μείωση τελών, 
ανάλογη με τις περικοπές που έχει υποστεί ο κόσμος της Βέροιας, στα πλαίσια της 
γενικότερης πολιτικής που ψηφίζει μνημόνια και εφαρμοστικούς νόμους. 

Μελιόπουλος: Με την αύξηση της τιμής του νερού σε ένα κομμάτι των δημοτών, 
επιβεβαιώνεται για ακόμη μια φορά αυτό που λέμε. 

Ο Δήμος σε τοπικό επίπεδο δεν αποτελεί τίποτε άλλο, παρά το μακρύ χέρι της 
κυβέρνησης στη φορομπηχτική πολιτική. Όταν η κεντρική πολιτική επιβάλει φόρους και 
χαράτσια, ο Δήμος τα συμπληρώνει με αυξήσεις τιμών στο νερό και τα τέλη, ενώ θα έπρεπε 
να είναι ελεύθερη η πρόσβαση σε όλους, κάτι που δε συμβαίνει. Από τη στιγμή που για να 
πληρώσει κάποιος το νερό πρέπει να δίνει το 1/3 της σύνταξης ή του μισθού, δεν είναι 
ελεύθερη η πρόσβαση σε μια μεγάλη πλέον μερίδα συνδημοτών. Και επιπλέον, αφού 
ενδιαφερόμαστε για την υγεία, αν θέλουμε να το δούμε και λίγο μακροπρόθεσμα, δε θα 
μπορούμε να πληρώσουμε το νερό για να το χρησιμοποιήσουμε. 

Όσον αφορά την ισονομία με τις τιμές προς τα πάνω, ξέρετε πoιο θα είναι το 
επόμενο βήμα; Εφόσον μπουν τα υδρόμετρα, θα πουν: Γιατί οι δημότες της Βέροιας να το 
πληρώνουν 30,40,50€/μήνα; Να επιβληθεί σε όλους τους δημότες η ίδια τιμή. 

Δε συμφωνούμε με αυτή την πολιτική που ανοίγει το δρόμο σε ιδιωτικές 
επιχειρήσεις. Ήδη έχει ξεκινήσει στις μεγάλες πόλεις. Το επόμενο βήμα είναι εδώ, ότι και 
να πούμε. 

Μωυσιάδης: Επιτέλους η ΔΕΥΑΒ προχώρησε σε αυτό που είχε προχωρήσει ο Δήμος 
παλιότερα σε σχέση με τα τέλη. Πρέπει να υπάρχει ισονομία. 

Υπάρχει όμως μια διαφορετική αντιμετώπιση. Σε ότι αφορά τα τέλη, είχαμε ψηφίσει 
στο Δ.Σ. να υπάρχουν τα ίδια τέλη σε όλο το Δήμο, με εξαίρεση τη Βέροια. Εκεί υπήρχε 
απόλυτη ισονομία.  

Όλα αυτά τα χρόνια, η Μέση, το Ταγαροχώρι, το Λαζοχώρι σηκώνουν ένα 
δυσβάστακτο βάρος σε σχέση με τα υπόλοιπα χωριά. Επιτέλους πρέπει και σε αυτά τα 
χωριά να επικρατήσει η ισονομία. Είμαι της άποψης να ισχύσουν οι ίδιες τιμές σε όλα τα 
χωριά χωρίς καμιά εξαίρεση.  

Θα μου πείτε βέβαια αυτό που είπε ο Πρόεδρος της ΔΕΥΑΒ για τα υδρόμετρα. Εγώ 
θα διαφωνήσω. Υπάρχουν υδρόμετρα και σε άλλα χωριά, που έχουν άλλη τιμολογιακή 
πολιτική. Δε χρειάζεται να τα αναφέρω. 

Το θέμα ποιο είναι; Ή εφαρμόζουμε την ίδια τιμολογιακή πολιτική σε όλα τα χωριά, 
όπως το είχαμε εφαρμόσει με τον ίδιο τρόπο στο θέμα των τελών. 



Επιβάλλεται η ισονομία. Δε θέλουμε να ξεχωρίσουμε τους δημότες σε δύο 
ταχύτητες. Οι κάτοικοι των τριών χωριών σηκώνουν τα βάρη όπως τα σηκώνανε και για τα 
τέλη. Επιτέλους να ελαφρύνουμε και αυτούς τους ανθρώπους, για να απολαμβάνουν τις 
ίδιες τιμές όπως όλοι οι υπόλοιποι δημότες που κατοικούν σε χωριά. Σε αυτό το σκέλος 
μένω μόνο. 

Αγγελίνας: Επειδή ο συνάδελφος αναφέρθηκε στην ισονομία κι είπε ότι δεν είναι 
αυτή που θα έπρεπε, να αναφέρω ότι αυτά τα τρία χωριά είναι ενταγμένα εδώ και πάνω από 
τριάντα χρόνια στο Δ.Βέροιας, ενώ όλα τα άλλα χωριά είναι τοπικές κοινότητες, για αυτό 
και σε αυτά έχουν τοποθετηθεί υδρόμετρα πριν πολλά χρόνια, ενώ στις τοπικές κοινότητες 
δεν έχουν τοποθετηθεί ακόμη. Επίσης, λόγω αυτής της μακροχρόνιας σχέσης με τη Βέροια, 
απολαμβάνουν και κάποιες άλλες υπηρεσίες.  

Νομίζω ότι έγινε ένα βήμα προς την ισονομία, που έλειπε όλα αυτά τα χρόνια. 
Όσον αφορά τα λεγόμενα των συναδέλφων της «Λαϊκής Συσπείρωσης», υπάρχουν 

και τιμολόγια που έχουν μειωθεί, όπως π.χ. στον πρώην Δ.Απ.Παύλου, που από 64,52€/έτος 
πήγε στο 62,15€/έτος και στον πρώην Δ.Βεργίνας η διαφορά είναι ελάχιστη. Ας μη λέμε 
πράγματα για να δημιουργούμε εντυπώσεις. Μόνο στις Τ.Κ. του ορεινού όγκου, όπου οι 
χρεώσεις ήταν πολύ χαμηλές, αυξήθηκαν οι τιμές, στο όνομα της ισονομίας. Οι χρεώσεις 
στα χωριά του κάμπου ήταν αρκετά υψηλότερες. 

Όλοι επομένως οι δημότες να έχουν τις ίδιες τιμές για όλο το χρόνο. Οι τιμές αυτές 
αντιστοιχούν περίπου σε 5,5€/μήνα.  

Μωυσιάδης: Θέλω να δικαιολογήσω την ψήφο μου. Κατέθεσα μια διαφορετική 
πρόταση περί ισονομίας. Εγώ θα ψηφίσω σε όλα τα υπόλοιπα, αλλά διαφωνώ με το σκέλος 
που αφορά αυτά τα τρία χωριά.  

Είμαι συγκεκριμένος. Επειδή έχουν αλλάξει και τα τέλη ηλεκτροφωτισμού κι 
υπάρχει πλέον ισονομία, θα ήθελα το ίδιο να γίνει και στο θέμα της τιμολογιακής πολιτικής 
της ύδρευσης.  

Εφ’ όσον ισχύσει το τιμολόγιο της Βέροιας σε αυτά τα χωριά, εγώ δεν το ψηφίζω και 
παρακαλώ αυτό να καταγραφεί. Ψηφίζω όλα τα υπόλοιπα. 

Πρόεδρος: Να καταγραφεί η άποψη του κ.Ν.Μωυσιάδη. Συμφωνείτε με την 
εισήγηση της Δημάρχου; 

 Μέλη: Ναι. 
Υπέρ της εισήγησης της Δημάρχου ψήφισε και ο Πρόεδρος της Δ.Κ. Βέροιας 

Σ.Ασλάνογλου.  
Λευκή ψήφο έδωσε ο δημοτικός σύμβουλος Ε.Γουναράς. 
Αρνητική ψήφο έδωσαν οι δημοτικοί σύμβουλοι Ι.Σοφρόνωφ, Γ.Μελιόπουλος και 

Ι.Αγγέλογλου. 
 Το Δ.Σ. μετά από διαλογική συζήτηση αφού έλαβε υπόψη: 

1.- Το από 12-4-2013 εισηγητικό σημείωμα της Δημάρχου. 
2.- Την υπ’ αριθ. 148/2011 απόφαση του Δ.Σ. 
3.- Την υπ’ αριθ. 58/2013 απόφαση του Δ/κού Συμβουλίου της Δ.Ε.Υ.Α. Βέροιας. 
4.- Το αποτέλεσμα της ψηφοφορίας. 
5.- Τις διατάξεις του άρθρου 65 του Ν. 3852/2010 (Πρόγραμμα Καλλικράτης), του άρθρου 
96 του Ν.3463/2006 και του Ν. 1069/1980.  

 
Αποφασίζει κατά Πλειοψηφία 

 
Εγκρίνει την υπ’ αριθ. 58/2013 απόφαση του Δ/κού Συμβουλίου της Δ.Ε.Υ.Α. 

Βέροιας, με την οποία εγκρίνεται η τιμολογιακή πολιτική για τις Τοπικές και Δημοτικές 
Κοινότητες Δ.Βέροιας. 

 
 
 
 
 
 



Η απόφαση έλαβε αύξ. αριθμό  235 / 2013 
.............................................................................................………................................. 
 Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση 
συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής: 
 

Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ Ο ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ 
 
 

Τηλέμαχος Χατζηαθανασίου 

 
 

Εμμανουήλ Γουναράς 
ΤΑ  ΜΕΛΗ ΠΡΟΕΔΡΟΙ ΔΗΜΟΤΙΚΩΝ ΚΟΙΝΟΤΗΤΩΝ 

Δ. Δάσκαλος  Σ Ασλάνογλου  
Μ. Σουμελίδης     
Θ. Θεοδωρίδης     
Γ. Μιχαηλίδης   ΠΡΟΕΔΡΟΙ & ΕΚΠΡΟΣΩΠΟΙ 

ΤΟΠΙΚΩΝ ΚΟΙΝΟΤΗΤΩΝ 
 

Ν.  Τσιαμήτρος  Ι. Λιάτσου  
Β. Σταυροπούλου-Μπακαμτζόγλου  Ι. Παπαδόπουλος  
Π. Παυλίδης  Ν. Αγγέλου  
Θ. Αγγελίνας     
Λ. Πουλασουχίδης     
Κ. Βοργιαζίδης     
Ν. Μωυσιάδης     
Χ. Κούτρας     
Ν. Μαυροκεφαλίδης     
Χ. Γαϊτάνου     
Α. Καγκελίδης     
Μ. Παπαϊωάννου     
Θ. Κορωνάς     
Β. Παπαδόπουλος     
Λ. Τσαβδαρίδης     
Α.  Νεστορόπουλος     
Β. Γιαννουλάκης     
Χ. Τσιούντας     
Κ. Παναγιωτίδης     
Δ. Γκέκα     
Α. Βασιάδης     
Ι. Σοφρόνωφ-Ταμπάκη     
Γ. Μελιόπουλος     
Ι. Αγγέλογλου     
      
      
   

Ακριβές απόσπασμα 
Βέροια  17-05-2013 

Η Δήμαρχος 
 
 
 

ΧΑΡΙΚΛΕΙΑ 
ΟΥΣΟΥΛΤΖΟΓΛΟΥ - ΓΕΩΡΓΙΑΔΗ 

  
  
  
  
  
  
  
  

 
 

 
 
 
 


